

Møde den: Ledelsesmøde 18. januar 2023

Mødelokaler: Johns mødelokale og Teams

Deltagere: Eva Friis Møller, John Jensen, Flemming Skov, Stine Wendelboe Bjorholm, Louise Verner Machholdt, Mikkel Tamstorf

Afbud: Helene Nyegaard Hvid, Theresa Elias

1. Valg af referent

2. Velkomst

3. Kort opsummering/opfølgning efter det udvidede ledelsesmøde

Tidsallokering og tid til ledelse er en bekymring. Hvordan ser man, om et AP er fyldt? Stort behov for at kunne vejlede og understøtte SL i processen med at sikre, at der stadig er tid til møder, ansøgninger og anden intern tid i folks programmer.

4. Sagsfremstilling for PhD-initiativ – 09:15

Kort status og drøftelse med oplæg fra Stine

Stine har fået input til en proces i klyngerne, som sigter mod beslutning én gang om året. Vi laver mulighed for 3 allokeringer, men så binder klyngen sig også potentielt til de næste tre års finansiering.

5. Værdier for hjemmearbejde – 09:30

Drøftelse om korrektion af eksisterende værdier for ECOS som arbejdsplads. (Se værdipapiret i Bilag)

Flemming tager bolden på en opdatering af vores værdidokument. Bliver sagsfremstillingen til et af de kommende ledelsesmøder.

6. Økonomi - 09:45

- Status på instituttets økonomi

Refereres ikke men det går den rigtige vej :-)

- 2022 timeforbrug

Mikkel kigger på timeforbruget på tværs af ECOS efter de næste kørsler i weekenden.

Der er sektioner, der har haft et større overforbrug af intern tid end de fleste andre sektioner. Hvad skyldes det? Fokus pt. på Faunaøkologi og Opland. Men ny opdatering følger i næste uge.

- Inddækning - hvordan sikres mere konkrete poster/ideer til projekternes inddækning



Mikkel løfter spørgsmålet om en generel proces for inddækningsprocenter mv op i Fakultetsledelsen og ellers videre til Karin Sutherland.

Kort pause

7. Kort om Fakultetsledelsesmødet senere – 10:05

- a. Deltagere til START (Centre for SusTainable AgRifood sysTems) årsmøde 2023

Vi kan få 1-2 pladser udover Beate og Hans Peter, der som hub-koordinatører er selvskrevne. Vi kan indstille 3-4 kandidater. Pris ca. 2.000,- per deltager. Deadline 24/1. Nogle kandidater?

Brian Kronvang er en mulighed. John taler med ham.

- b. Drøftelse af Servicecheck

8. Andre strategiske initiativer (kopieret fra sidste mødes dagsorden) - 10:15

- a. Styrkelse af økotox-profil hen mod et muligt fagdatacenter for MFS

Vi mangler stærke kompetencer og fokus på dette område. I hvert fald på forskning i de forskellige matricer.

DCE tager ikke lead på det faglige. John omskriver tekst til YA og tager til Roskilde (måske 7/2) for koordinering med økotox-folkene der (inkl. ENVIS).

- b. Institutkonference 2024

Stine er i proces med at tale med Hans Jacobsen og Institutforum. Beslutning om:

- at det kan køre i september 2024.
- Ok at dele af overnatningen bliver på dobbeltværelser. Der må laves en proces for de medarbejdere, som har stort behov for enkeltværelser.
- Alle med daglig gang og tilknytning til ECOS inviteres med (inkl. Centrale økonomifolk). Måltal: 230

- c. Udvikling af vidensudveksling mellem modelgrupper hen mod større tværgående modelambitioner

Er nok mest endnu en top-down proces. Processen skal derfor nok også startes i ledelsen med indsamling af data om eksisterende modelmiljøer. Flemming finder første materiale fra strategiprocesen, og Stine bliver tovholder på et dokument som IL, og VL fylder ind i.

- d. Hvordan følger vi op på strategiske initiativer (økonomi og produkter/mål)?

9. Personale – 10:50

- Stillinger pt i proces – opdatering fra hvert af tjenestestederne med kort status
Tages bilateralt med Mikkel

- Principiel snak om antallet af professorer ved Ecoscience.
Stine kommer med benchmark på kommende møde.

10. Eventuelt – 10:58